
 
 

Protokoll AK möte  
 
Deltagare: Erica Lundstedt, Mathias Bergh, Erik Frohm, Maria Edström, Rainer Bladh, Mattias Kangas, Fredrik 
Sandström, Mathias Mattsson (del av mötet) och Andre Nyström (Malå IF) 
 
Datum: 2023-06-26 
Tid: 2000-2205 
Plats: Teams 
 

1. Distriktsledare säsongen 2023-2024 
Klubbarna redovisar hur det har gått med dialogerna på hemmaplan avseende distriksledare.  
 
- U16: Magnus Olofsson (Distrikstränare Norrbotten), Mattias Kangas (Distriktstränare 

Västerbotten) utgör basen.  
Tillgängliga utifrån det vi vet på mötesdagen Erik Frohm LIF, Maria Edström TIK, Rickard 
Lundström UHSK, Fredrik Sandström AKS och Sören Johansson UHSK. Inget beslut tas vilka av ovan 
som blir årets ledare.  
 

- U14: Magnus Lundstedt Vindeln IF, Andre Nyström Malå IF, Anders Carlsson UHSK och David 
Henriksson UHSK.  Ovan är de förslag som framkommit. (UHSK ledarna dubbelkollas av 
Rainer/Sören) 
 

- U12: Mattias Mattson AK Vännäs, Kristina Hellgren AK Vännäs, Oscar Stenberg UHSK (behöver 
dubbelkollas av Rainer/Sören). I detta gäng behöver vi gärna ett namn till.  
 

- Namn markerade med fetstil är ansvariga för respektive grupp. Förslag att man pratar ihop sig 
inom grupperna och tar ansvar för att vi kommer framåt. 

 
2. Barmarksläger  

- Behöver skickas ut en ”Save the date” för vecka 36 omgående.  
- Inbjudningar, lägerkostnader, boende, planering etc behöver vara klart och publicerat senast 1/8 

så att aktiva hinner planera in lägret i god tid. Mattias Kangas utnyttjar tidigare inbjudningar och 
ser till att övriga grupper får ta del av denna så vi synkar mellan åldrarna.  

- Mattias K, Anders C och Mattias M skickar en uppskattning på antalet deltagare till lägret 
omgående till Mathias Bergh som tar kontakt med Ansia om en preliminär bokning.  

 
3. Tävlingar nästa år  

- Västerbotten skall arrangera 1 st USM kval SL/GS, 3 st MVC/LVC kval SL/GS, 1 st Fartkval u12-u14 
samt Landsdelsfinal.  

- Mathias går igenom den preliminära plan som vi kom fram till i på mötet i maj.  
- AK Skellefteå är beredda att arrangera ett kval och de står på tur så AK beslutar att AKS blir 

arrangör för LVC/MVC kval 3.  
- Angående Landsdelsfinalen som var ett frågetecken på förra mötet så har Lycksele kollat upp på 

hemmaplan och man är beredda att arrangera tävlingen.  
- Efter mötet har det framkommit att Malå IF är intresserade av att arrangera. Andre Nyström 

representant för Malå IF är inbjuden till kvällens möte och presenterar sitt upplägg för tävlingen. 
Andre har tagit kontakt med kommunen som kommer att stötta i arrangemanget. Planen är att 
man kör tävlingen i 3 olika backar och att man avser att tv sända tävlingen! Boende frågan är inget 
problem då det finns ytterligare boende att tillgå utöver det som hotellet förfogar över.  

- Frågan diskuteras och alla klubbar får möjlighet att ha synpunkter.  
- Överlag positivt framförallt med nya klubbar som vill arrangera tävlingar och vara delaktiga i 

Alpina kommittén. Utifrån ovan beslutar AK att Malå IF kommer att arrangera landsdelfinalen.  
 
 
 
 
 



 
 

4. Övrigt 
- Maria pushar för utbildningshelg i Uppsala 6-8/10. Sprid i klubbarna! 
- Inlogg hemsidan (Fredrik och Mathias har fått) Fredrik S blir webbansvarig kommande säsong.  
- Stipendiaterna ej meddelade. Rainer löser detta. Utdelning kommer att ske på skidtinget i höst! 
- Rainer informerar om skidting v37 i Lycksele. Kommer även att hållas ett gränsöverskridande läger 

denna dag.   
 

5. Nästa möte 
2023-08-14 kl 20.00 till 21.30 via Teams 
 
 
Protokollförare 
Mathias Bergh, Lycksele IF 

 
 
 
Bilaga 1 
 

 


